
Protokół Nr XXIX /08
z XXIX Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 14 listopada 2008 r

Posiedzenie XXIX Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali narad
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniższego
porządku obrad:

I cześć Sesji
1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

1)wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
7. Zakończenie obrad sesji.

II część Sesji w sali narad Urzędu Miejskiego w Ustrzykach Dolnych
o godz. 1300

Program Sesji Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych z Radą Miejską w
Ustrzykach Dolnych, Radą Gminy w Czarnej i Radą Gminy w Lutowiskach

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Stan i zakresy modernizacji dróg powiatowych, propozycje dotyczące

współpracy samorządów.
3. Obszary chronione, uzgodnienie wspólnego stanowiska dotyczącego

nowych inicjatyw w zakresie zmian Natura 2000.
4. Promocja i reklama regionu, przedstawienie dotychczasowych działań

i uzgodnienie wspólnej strategii w tym zakresie.
Prezentacja dokonań przez przedstawicieli samorządów.

5. Ochrona zdrowia na terenie powiatu. Wystąpienie Dyrektora SP ZOZ
w Ustrzykach Dolnych.

6. Wypracowanie procedury kontaktów pomiędzy samorządami
i uzgadniania stanowisk w ważnych dla regionu sprawach.



Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XXIX Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych
jest 13 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są
prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy sąpropozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuję rozszerzyć ust 4 o kolejno dwa dodatkowe projekty uchwał:
Pierwsza uchwała to ta, która została do Państwa Radnych wysłana ale nie była
wpisana do porządku obrad;
2) w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w kwocie 850.000,00 zł.
w budżecie powiatu na 2009 rok,
i kolejna;
3) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia zadań, na
które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na
2008 r.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Wniosek pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym wprowadzone
zostały zmiany do porządku obrad w sposób następujący:

I cześć Sesji
l. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

l) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 r. ,
2) w sprawie zabezpieczenia środków fmansowych w kwocie

850.000,00 zł. w budżecie powiatu na 2009 rok,
3) w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia

zadań, na które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie fmansowym dla
Powiatu Bieszczadzkiego na 2008 r.

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
7. Zakończenie obrad sesji.



Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak,
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.
Protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Panie Przewodniczący wysoka Rado!
Ze względu na to, że w 2008 r. nie będą realizowane zadania takie jak:

l) usuwanie skutków klęsk żywiołowych o wartości 1.600.000 plus wkład
własny 424.470 zł. razem 2024.470 zł. ,

2) inwestycja o nazwie wymiana starych urządzeń kotłowni na nowe
energooszczędne współfinansowane z funduszy norweskich o wartości
1419.224 plus wkład własny 249.524 zł. razem 3693.223 zł.

proponuje się zmniejszyć budżet powiatu o 3693.223 zł.
Proponuje się również zwiększyć budżet o 47.385 zł. poprzez wypracowanie
dochodów własnych następujących jednostek:

- BZSZ - 34.081 zł. z przeznaczeniem na remont łazienek,
- SOSW -11.136 zł. z przeznaczeniem na wydatki bieżące
- Poradnia Psychologiczno - Pedagogiczna - 34zł. - z przeznaczeniem na

wydatki bieżące,
- Ognisko Pracy Pozaszkolnej - 33 zł. z przeznaczeniem na wydatki

bieżące,
- Bieszczadzka Bursa Szkolna - 210 l zł. z przeznaczeniem na wydatki

bieżące.



Po stronie wydatkowej proponuje się przesunięcia między działami;
zmniejszenie w starostwie a zwiększenie w ZSL z przeznaczeniem na
wynagrodzenia i pochodne w wysokości 40.000 zł.
Dodatkowo proszę o wprowadzenie zwiększenia budżetu o kwotę
100.000,00 zł. dla DPS w Moczarach z przeznaczeniem na dofinansowanie
działalności bieżącej.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w kwocie 850.000,00 zł.
w budżecie powiatu na 2009 rok

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Informuję Państwa o tym, że został ogłoszony przez Rząd Narodowy Program
Dróg Lokalnych. Jest to program trzyletni, w każdym roku budżet państwa
przeznacza środki na budowę dróg lokalnych 1 mld zł., jest to budżet
podzielony na poszczególne województwa, w naszym województwie jest to
kwota ok. 60 mln. zł. do podziału między powiaty i gminy.
W związku z powyższym jednym z załączników jest uchwała, która zabezpiecza
środki na realizacje tego zadania w roku przyszłym. Do 21 takie wnioski
można składać, powiat może złożyć maksymalnie dwa wnioski.
My będziemy składać wnioski na drogę Nr 2269 Wańkowa-Dźwiniacz- Brzegi
Dolne, ponieważ na Zarządzie uznaliśmy, ze ta droga na terenie naszego
powiatu jest jedna z najgorszych dróg .. Po rozmowach z Burmistrzem Ustrzyk
Dolnych wiem, że Rada Miejska przeznaczyła na dofinansowanie wkładu
własnego 250. 000 zł., wobec powyższego proponuję aby również przeznaczyć
250.000 zł., to będzie razem 500.000. zł.
Zaznaczam, że jest to bardzo trudny program. Jednym z kryteriów oprócz tego,
że droga ta powinna się łączyć z drogą wojewódzką, z drogą krajową aby
poprawić sieć dróg i powiązać pomiędzy drogami wyższego rzędu, jest
porozumienie zawarte pomiędzy samorządem gminnym i za to dostaje się
10 pkt.



Natomiast druga droga to droga przez wieś Lipie i tutaj było wyraźne wskazanie
przez Burmistrza i Wójta Gminy Czarna, że ta droga a nie inna, dają środki na
wkład własny w kwocie 250.000 zł.
W bieżącym roku już rozpoczęliśmy prace, zrobiliśmy 200 m. drogi ze środków
powodziowych. Powiat dokłada tutaj tylko 100. OOOzł.ponieważ na więcej nas
nie stać.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?

Głos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski, który pyta czy ta droga jest
drogą powiatowa czy gminną?

Pan Krzysztof Gąsior - Starosta, wyjasnia, ze jest to droga powiatowa.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie określenia
zadań, na które przeznaczone zostały środki Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu
Bieszczadzkiego na 2008 r.

Głos zabiera Pani Jowita Lach-kierownik Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Ustrzykach Dolnych
Proponuje się przenieść środki w kwocie 51 tys. zł. na zadania dofinansowania
likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w
związku z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.
Interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.

Głos zabiera Radny Pan Wiesław Stebnicki
Zostałem obligowany do tego wystąpienia przez Radę Powiatową SLD,
zwracamy się z prośbą o umożliwienie działań komitetowi, któryby nadał imię
Kazimierza Sojki Sali gimnastycznej w ZSL, w zasadzie on był pomysłodawcą
i bardzo dużo pracy włożył w to zadanie.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam I część obrad Sesji Rady
Powiatu.



II część Sesji w sali narad Urzędu Miejskiego
w Ustrzykach Dolnych godz. 13 00

Program Sesji Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych z Radą Miejską
w Ustrzykach Dolnych, Radą Gminy w Czarnej i Radą Gminy w Lutowiskach

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Stan i zakresy modernizacji dróg powiatowych, propozycje dotyczące

współpracy samorządów.
3. Obszary chronione, uzgodnienie wspólnego stanowiska dotyczącego

nowych inicjatyw w zakresie zmian Natura 2000.
4. Promocja i reklama regionu, przedstawienie dotychczasowych działań

i uzgodnienie wspólnej strategii w tym zakresie.
Prezentacja dokonań przez przedstawicieli samorządów.

5. Ochrona zdrowia na terenie powiatu. Wystąpienie Dyrektora SP ZOZ
w Ustrzykach Dolnych.

6. Wypracowanie procedury kontaktów pomiędzy samorządami
i uzgadniania stanowisk w ważnych dla regionu sprawach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Julian Czarnecki
Powitał wszystkich Radnych, Kierowników i Dyrektorów jednostek oraz
zaproszonych gości, a następnie oddał głos Przewodniczącemu Rady Powiatu
Piotrowi Korczakowi.

Ad.l

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak
Otwieram II część Sesji Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych z Radą Miejską
w Ustrzykach Dolnych, Radą Gminy w Czarnej i Radą Gminy w Lutowiskach.

Następnie Przewodniczący przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian nie było.
Spotykamy się po raz pierwszy w takim gronie i myślę że stanie się to
pewnego rodzaju tradycją, że będziemy wspólnie rozwiązywać problemy, które
są przed społecznością lokalną.
Następnie kolejno wszyscy radni przedstawiają się i mówią kilka słów o sobie.



Ad.2

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Stan i zakresy
modernizacji dróg powiatowych, propozycje dotyczące współpracy
samorządów.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta, który dziękuje bardzo
przedstawicielom gmin za wzorową współpracę a następnie omawia zadania
powiatu oraz stan i zakresy modernizacji dróg powiatowych.

W ramach dyskusji poruszono temat remontu drogi Wańkowa-Dźwiniacz-
Brzegi Dolne, Smolnik - Zatwarnica, droga przez wieś Lipie.

Ad.3

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Obszary chronione,
uzgodnienie wspólnego stanowiska dotyczącego nowych inicjatyw w zakresie
zmian Natura 2000.

Burmistrz Ustrzyk Dolnych informuje, że na dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej
została podjęta uchwała w sprawie sprzeciwu poszerzania obszaru
NATURA 2000.
W związku z powyższym Rada Powiatu w Ustrzykach Dolnych jednogłośnie
podejmuje Stanowisko w sprawie projektu poszerzenia obszaru specjalnej
ochrony siedlisk przyrodniczych sieci NATURA 2000.
Podjęte stanowisko stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak
Ogłasza 15 minutową przerwę.

Po przerwie.

Ad.4

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Promocja i reklama
regionu, przedstawienie dotychczasowych działań i uzgodnienie wspólnej
strategii w tym zakresie.



Kolejno przedstawiciele wszystkich gmin przedstawiają prezentację na temat
promocji i reklamy regionu.

Ad.5

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Ochrona zdrowia na
terenie powiatu. Wystąpienie Dyrektora SP ZOZ w Ustrzykach Dolnych

Pan Marceli Kuca Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych, przedstawia
prezentację na temat ochrony zdrowia na terenie powiatu.

Ad.6

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Wypracowanie procedury
kontaktów pomiędzy samorządami i uzgadniania stanowisk w ważnych dla
regionu sprawach.
Na podsumowanie pierwszej wspólnej Sesji Rady Powiatu w Ustrzykach
Dolnych z Radą Miejską w Ustrzykach Dolnych, Radą Gminy w Czarnej i Radą
Gminy w Lutowiskach proponuję, iż w przyszłości należałoby organizować tego
typu spotkania w celu uzgadniania wspólnych strategii i kierunku rozwoju
naszego powiatu.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam II część obrad Sesji
Rady Powiatu w Ustrzykach Dolnych z Radą Miejską w Ustrzykach Dolnych,
Radą Gminy w Czarnej i Radą Gminy w Lutowiskach.

Przew9-dn-i ący Rady Powiatu
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